
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

 

Hierbij geven we antwoord op de vragen van de heer R. Heiner van de VVD over het 

naar Groningen halen van de Formule E. De brief van de vragensteller treft u als 

bijlage aan. De fractie van de VVD heeft de volgende vragen gesteld. 

 

1. Is het college het met de VVD-fractie eens dat grote sportevenementen goed zijn 

voor de lokale economie? Zo nee, waarom niet? 
 

Het laten plaatsvinden van grote sportevenementen zorgt door bezoekers van buiten de 

gemeente voor additionele bestedingen binnen de gemeente. Daarmee leveren deze 

evenementen zeker een bijdrage aan de lokale economie en zetten ze de stad ook 

(inter)nationaal op de kaart. Het gaat dan vaak om uitgaven aan hotelovernachtingen 

en horeca. Het is echter wel zo dat bedrijven die profiteren van deze inkomsten (lokale 

middenstand) vaak niet meebetalen aan het realiseren van grote sportevenementen. 

Sponsoren en lokale/provinciale overheden bekostigen vaak de totstandkoming van 

sportevenementen. 

 

Naast de economische waarde hebben topsportevenementen ook een maatschappelijke 

waarde. Topsport en breedtesport zijn met elkaar verbonden. Topsporters inspireren 

kinderen om ook te gaan sporten. Jong geleerd is oud gedaan.  

 

2. Is het college het met de VVD-fractie eens dat het halen van de Formule E naar 

Groningen een goede manier is om Groningen nog sterker op de kaart te zetten als 

innovatieve regio? Zo nee, waarom niet? 

 

De Formule E biedt de gemeente Groningen een kans om Groningen internationaal op 

de kaart te zetten. Andere steden waar geracet wordt, zijn o.a.: Berlijn, Monaco, 

Onderwerp  
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Jakarta, Sao Paolo, Rome en Londen. Echter, op het gebied van energie focust 

Groningen zich strategisch op het zijn van de motor van de nieuwe Europese 

waterstofeconomie en de innovatie op dat terrein. In onze regio zijn vele initiatieven 

om de potentie van waterstof te benutten. In de New Energy Coalition werken 

bedrijven, overheden en kennisinstellingen samen om de energietransitie te versnellen.  

Elektrificatie komt hierin minder aan de orde.  

 

3. Wat vindt het college van het idee om de Formule E naar Groningen te halen?  

 

Als gemeente hechten we veel waarde aan een bedrijf als Holthausen, een grote 

innovator op het gebied van waterstof en vervoer. Groningen heeft echter geen 

automotive sector of bedrijven die zich inzetten voor het elektrificeren van auto’s.  

De basis voor de Formule E is daarmee dun in Groningen. Investeringen zouden van 

overheden moeten komen, maar de spin off landt nergens. Daarnaast heeft de Formule 

E weinig waarde voor het activeren van het gemeentelijke sport- en beweegbeleid. 

Groningen heeft geen breedtesportclubs, of ander soortige sportieve aandacht voor 

racesporten. Ten slotte heeft de gemeente Assen wel een historie in de racesport en 

zou een Formule E-evenement daar beter en logischer passen.  

 

4. Is het college bereid om actief te gaan lobbyen om de Formule E naar Groningen 

te halen? 

 

Het evenementenbeleid gaat niet specifiek over het verwerven van outdoor 

topsportevenementen, maar wel over het versterken van maatschappelijke waarden die 

belangrijk gevonden worden binnen de gemeente Groningen. Vanuit het huidige 

beleid (evenementenbeleid, Meerjarenprogramma Sport & Bewegen 2021-2025) en de 

gemeentelijke organisatie is er op dit moment geen beschikbare personele en 

financiële kracht om dergelijke grootschalige sportevenementen binnen te halen. 

Derhalve kunnen wij geen actieve rol spelen in de acquisitie van 

(top)sportevenementen. Mocht een andere organisatie zich hard willen maken voor het 

acquireren van (top)sportevenementen, dan kunnen wij met hen meedenken. 

 

5. Is het college bereid om te onderzoeken welke economische en maatschappelijke 

voordelen het organiseren van de Formule E in Groningen met zich meebrengt? 

 

Aangezien wij geen beleid hebben voor het verwerven en faciliteren van 

sportevenementen, onderzoeken wij niet welke voordelen het organiseren van de 

Formule E in Groningen met zich meebrengt.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 


